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„Tisztelt Polgármester Úr! 
A városi fedett uszoda építése határidőcsúszása, jelentős többletköltségek keletkezése 
felvetheti a felelősség kérdését is. Kérem Polgármester Urat szíveskedjen közölni, hogy  
1./A tervező kiválasztásánál kik voltak jelen, milyen körülmények között hozták meg a 
döntést? (Szavazással, vagy egyszemélyi döntéssel) 
2./ A tervek jóváhagyása kinek a döntése volt, milyen szakmai háttérrel hozta meg a döntést? 
(Ha volt szakmai tanácsadó annak a nevét, végzettségét szíveskedjen megadni) 
3./ A kivitelező kiválasztásánál kik voltak jelen, milyen körülmények között hozták meg a 
döntést? (Kik vettek részt a döntésben?) 
4/ Ki állapította meg, hogy az elkészült tervek, majd annak felülvizsgálata után pár hónappal 
újabb 6 millió Ft többlettervezési díjat fizessen ki a város, a nem igazolható 
szabványmódosításra való hivatkozással? 
5./ Volt-e szakmai tanácsadás, és kinek a részéről a 63 milliós talajcsere többletmunkájának az 
elrendelése és elszámolása tárgyában, vagy Polgármester Úr saját magától terjesztette a 
közgyűlés elé?  
6./ Ki döntötte el, hogy egy talajvizes területen az építmény gépészetét és teljes technológiai 
rendszerét a mértékadó talajvízszint alá építsék, ezzel jelentősen növelve az építési és a 
fenntartási, karbantartási költségeket? 
Kérem Polgármester Urat szíveskedjen választ adni a feltett kérdésekre a következő 
közgyűlésre, tekintettel arra, hogy a következő közgyűlés előtt fog beszámolni a létesítmény 
műszaki ellenőrzésével megbízott Városfejlesztési Kft. Lássunk tisztán a közgyűlésen, ne vakon 
szavazzanak a képviselők. 
Tisztelettel: 
Rácz Zoltán  
önkormányzati képviselő” 
 
 

 


